
pRoroxól nn xxxrv/ os

z sesji Rady Nliejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dnir-r 2,1 maja 2005 roku
w sali r,vielofr-rnkcrjnej Domu Kulturv r,v Jpdrzejorvie.

Ad .  1 .
Prze.u,, 'odnicz4ca Rady Vliejskiej Ewa Ptasznrk o godzinie lO"' otr iarla obradv XXXIV

sesji  Racl.v i \ ' l ielskiej rv JEdrzejor.vie Obrady rozpoczpto przy obecnosci na salt obrad i8
radnvch na stan 2l radn-vch" co stanorvi 85.71 9á ogótu Rad,v Przen'odniczaga stwierdzi la
qllorum pra\,volnocne do oodejntor,vattia ¡:chrval.

Przer,vodnicz4ca Racli' por.vitala przybytych na sesjp. Blrrrnistrza Leszka Kapcig. Wice
burmistrza Janusza Wolniaka, radnych, naczelnikórv w'ydzialór,v Urzpdu Nliejskiego,
kierownikórv jedlrostek organizacyjr 'vci l  -urnir ly, oi.az wszystkich pi 'zyb,v{yci i  ira obi-ady

Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnego Lndrzep Hatnego na sekretarza
obrad.
Radny Hatny wyrazrl zgodg.
Sekretarzem obrad jednogloinie wybrano radnego Andrzeja Hatnego

Rada lvliejska w Jpdrzejowie minut4 ciszy uczcila pamipó zmartej pracownicy Urzpdu
l\ I  iej skiego w J gdrzejow ie

4 d . 2 .
Przewodnicz4ca Rady poinformowala, le na sesji w dniu 26 kwietnia 2005 roku

obecni byli wszyscy radni.

Obrady kontynuowano prz,v obecnoéci na sali obrad 20 radnvch.

4 d . 3 .
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Radny Stanislaw Baraúski wnosi o skreSlenie

z porz4dku obrad punktu 32 ,,Informacja o dzialalnoéci Targowicy Miejskiej w Jgdrzejowie
przy u|. Gtrow'ackiego za okres od dnia 02.01 2004 do 31.12.2004 r.". Radny Baraúski
poinformowal, 2e w planie pracy Komisji Rewiz-vjnej jest kontrola kosztów Zakladu
Remontowo Budowlanego, zostanie zrealizowana w najbltzszym czasie, a wyniki zostan4
przedstawione na sesji. W zwi4zku z tym zasadne bytoby przelozenie tego punktu do czasu
zakonczenia kontroi i .

Rada Miejska w Jpdrzejow'ie przyst4pila do glosow'ania wniosku.
Za
Przeciw

- L V

Wstrzymato sip
Wnio sek zostal prz,vj pty

0
0

Rada Miejska
iioéci4 glosów.

Za
Przeciw
Wstrzymato sip

przyjgla porz4dek obrad z przeglosowanym wnioskiem nastgpuj4c4

- 2 0
- 0
- 0

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Lrsprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesji w dniu 26 kwietnia 2005
3. Przyjgcie porz4dku obrad
4. Przyjgeie protokotu z poprzedniej sesji.



-5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjamr
7 Sprar,vozdanie z lv,vkonattta uchrval Rady pocljgtych na poprzedrlich sesjach

8 Uchrvala rv spra."r,ie odwolania Wiceprzewodnicz4cego Rady'Miejskiej w Jgdrzejorvie

I LJchu,ala rv sprarvie wyboru Wiceprzewodnicz4cego Radi' Vliejskiej rv Jgdrzejorvie

l0 Uchrvala u,sprawie przyjqcia rezygnacji  z czlonkostwa r,v Komis.i i  Bltdzetlr iN'{ ierl ia

I(omunahrego Rady N,liejskiej w Jgdrzejon ie
i i. Uchwaia r,v sprarvie przyjgcia rezygnacji z czioniroslwa w i(omisji Br:cizeiu i Niierlia

Komunalnego Rady Nliejsl i iel w Jgdrzejowie
l2 Uchwala lr,  sprawie r,vyboru czlonkólv Komisj i  Budzetu iNlienia Konlunalnego Rady

i\ | iej sk iej n Jqdlzejor.t ie
13. Llchwala u, sprar,vie rvyboru Przewoclnicz4cego Konrisji Burclzetu i N{ienia

Komunalnego Rady Miejskiej w Jpdrzejorvie
14. Uchwala w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady

Miej skiej w Jqdrzejon' ie.
i 5. Uchwata w sprawie wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady N'iiejsiiiej

w Jgdrzejow'ie.
16. Uchwala w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostr.va w Komisji Oéwiaty, Kultury,

Zdrowta i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
17. Uchwala w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Oswiaty, Kultury,

Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
18. Uchwala w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Oéwiaty, Kultury,

Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie
19. Uchwaia w sprawie wyboru czlonków Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowta i Opieki

Spolecznej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie
20. Uchwala w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rolnictwa

i Integracji zUniqEuropejsk4 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
21. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Rolnictwa i Integracji zfJniqEuropejsk4

Rady Miejskiej w' Jgdrzejowie.
Z¿.IJchwala w sprawie przyjpcia rezygnacj\ z czlonkostwa w Komisji Gospodarki

Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
2i.Uchwala w sprawie przyjpcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Gospodarki

Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej w Jpdrzejowie
24.Ilchwala w- sprawie wyboru czlonków Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku

Publicznego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
25. Uchwata w sprawie wyboru Przewodniczecego Komisji Gospodarki Komunalnej

i Porzadku Publicznego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
26. Uchwala w sprawie zaci4gnipcia kredytu na sfinansowanie wydatków nieznajduj4cych

pokrycia w planowanych dochodach gminy.
2T.lichwaia w sprawie bankow.ej obslugi budzetu gminy jEclrzejow i jednostek

organizacyjnych.
28. Uchwala zmieniajqca uchwalg Nr )OO(/280/05 Rady Miejskiej Jpdrzejowie z dnia 23

marca 2005 r. w spraw-ie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze

socjalnym.
29. Uchwala w sprawie zwolnienia osób bezrobotnych z oplaty za wpis do ewidencji

dzialalno íci gospodarczej .
30. Uchr,vala lv spraw-ie utw.orzenia zak\adl budzetowego pod nazwE ,Zaklad

Wodoci4gów i Kanalizacji" w Jpdrzejowie.
31. Uchw.ala w sprawie ustalenia najnizszego wynaglodzenia w I-szej kate-qorii

zaszeregowania oraz w-artosci jednego punktu w zlotych do sporz4dzenia tabeli
miesipcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych
w Zakladzie Wo doci4gów- i Kanal izacji w Jgdrzej o wie.

)



32. Odpowiedzi na interpeiacje
33 Sprar,vy rozne.
34 Zamknigcie obrad

4 d . 4 .
Nie zgloszonLr tlwag do protokolu zpoprzedniej sesji

Rada Nliejska przr,jqla protokól z poprzed¡iej sesji ¡astqpujqc4 iloúci4 giosori

Za
Przeciri,
Wstrzvrrtalo siQ

i 8
0
2

A d . 5 .
1. Radiry Jan Zigbinski py.ta, kiedy zaczn¡siq remonty dróg gminnych wiejskich zarówt.ro

nawierzchni ast-altowej jak i tlucz¡iowej, czy zostan4 wyremontorvane te drogi" ktÓre

wyntagaj4 po zimie remontu- czy tylko r,vybrane ze wzglQdu na brak pienigdzy.

2. Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Smorqg zapyiaL, w azym tkwi problem, ze nie

zostalo podpisane porozumienie pomigdzy Urzgdem Miejskim a Starostwem

Powiatow'ym dotyczqce remontu dróg powiatowych.

3. Raclna Janina Szreniawa p)4a, kiedy bgdzie ftinkcjonowata Poradnia Leczenia

IJzaleinien Kiedy Rada przeglosowala likwidacje poradni byla informacja. 2e Pow'iat

przejmie poracinig i bpdzie ona funkcjonowaó. Przez 5 miesigcy poradnia nie

funkcjonuje.

4. Radna Janina- Szreniawa p¡a, kierl;r bgdzie uregulowana sprawa zagrodzenia chodnika

na ul. Dr Kw-arty.

5. Radna Janina Szreniaw-a pyta, czy to prawda, ze syndyk Gminnei Spóldzielni sprzedal

targowicp dla zwierzqt na ul. Glowackiego; o ile to prawda, to dlaczego Gmina nie

przyst4pila do przetargu, wzglgdnie nie przejqta za zadtuíenie'

6. Radna Janina Szreniawa p1.ta, jaki byt cel wyjazdu delegacji do Reichenbach. Jakie

porozumienia zostaty podpisane. Co to daje dla Gminy.

7. Radna Janina Szreniawa py4a, czy Burmistrz zapoznal siq z protokolem kontroli Biura

Rady. JeÉli tak, to proszg poinformowaó Radg.

8. Raclna Janina Szreniawa pyta, czy zakoítczyt sig juz remont pod Urzgdern Miejskim.

To jest kompromitacja; chodnik zrobiony ze starych p+y1. a miala byó pigkna kostka.

g Wiceprzewodnicz4cy Rady lózef Kgdra p)ta, co dalej z ogrodzeniem boiska

sportowego w Naprzodzie. Kto wykonal ogrodzenie, ile kosztowaio, kto odbieral i co

dalej. Wstawienie furtki nie jest rozwi4zaniem.

10. Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kgdra popiera interpelacjq radnej Janiny Szreniawa

i dodal, ze doktor Boguslawski duzo na sesji obiecyruval, mialo byó cudownie, a do tej
pory ludzie nie wiedz4 gdzie sip udaó.

i 1. Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kqdra pya, dlaczego zaw-sze jezelt ktoé zmarl byla
od Rady kupowana wi4zanka i zamawiana msza. Na pogrzebie byi radny Pawel

Smor4g z2on4 prawdopodobnie prywatnie, t. jate|prywatnie. Doéó ciekaw'ie ludzie to
komentowali. Jest wybrnipto minut4 ciszy.

Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik por.viedziala, 2e sprawy, o których mówi
radny Józef Kgdra nalezE do spraw róznych, nie do interpelacji. Przewodniczqca

przypomniala, ze interpelacja, jest to sformuiowanie pytania do Pana Burmistrza

j



12. Wiceprzervodnicz4cy Rady Józef Kgdra pyta, kto ustalal dzisiejszy termin sesji. Dzié
jest o 113(imsza, zasanlorzqdolvcólv. Na pewrto czgéó radnych chcialaby pojéc

I 3. Radny Aclam Wojcik powiedziat .  2e zgodnie z infbrmacj4 Dyrektora
SrviEtokrzvskiego Ocldziaiu NFZ En.y Cybuli na konfbrencji prasor,i'ej ro,.dniu 19 maja
biez4cego roku jgcirzejowski ZPOZ znalazl siQ na niechiLrbnej. i iScie r.r,éroci
skontrolowanych placór,vek sluzby zdror,via \,v Wojervodztr,vie Srviqtolirzvsliim
dotycz4cej skierowaú na badarria specjal istyczne Chodzi o r l iejsce ostatnie Dlaczegc.
ZPOZ Jqdrzejow kierLrie na te badania tak niski procent pacjentór,r? Stawia nas to, iako
Gming, rv zlynr Étvietle Statystycznie probleml'zdrorvotne rl ' rvoie'uvództr,, ie s4na tynt
sanrynr  poz io in ie

l4 Radnir Stanislaw'Baraiski przyponrnial. ze na ostainiej sesj i  Rada nie podjgla r-rchwall '
r'v sprawie podr,vyzki cen r,vody i écieków. Radny chcialby sig dowiedzieó, co dalej
rv tej sprawie. Rada nie ma praw'a zglaszaó postulatórv odnoínie cett wody, I(ierori,nili
moze 24dac ile chce, ale Burmistrz jest od tego, aby tp sprawQ regr,rlowaó.
Kierownikorvi nalezy sip uznanie, bo dla o ceny, ale ktoó powinien powstrzymaó, do
pewnych granic. Zaklad ma doéó duze dochody Radny prosi o odpowiedi przed
omawianiem sprawy Wodoci4gów.

Burmistrz Leszek Kapcia pow"iedzial" ze udzieli odpowiedzi w punkcie ..Odpowiedzi na
interpelacje"
15. Wiceprze."vodniczEcy Radir Józef Kgdra pyta, co ze zlazdem na Piaski Zawodzie. N'Ia

to byó poprawione" ale na dzteh dzisiejszy nic nie jest zrobione.

16. Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kgdra w imieniu Dyrektora Szkoly Podstawowej
w Piaskach, prosi, aby Pan Wojda, który wykonuje prace na tym terenie, potozyl asf-alt
na powierzchni okolo lz ara przy wejéciu do szkoty.

17. Radny Kazimierz Michalski - w zwiqzku z inicjatl'wq budowy pomnika Majora
G4dzio-Kosa - uwaza, 2e radni w pierwszej kolejnoéci powinni przyczynió sip
iwesprzeó inicjatyw.g. W zwi4zku z tym radny w imieniu Klubu SLD 'wnioskuje

o dobrowolne opodatkowanie sig w kwocie 100 zl z diet i wplatp na konto budowy
pomnika

18. Radny Ryszard Dzwonek powredzia| 2e na skrzyzowaniu ulic Przypkowskiego
i Przemyslowej naprzeciw dworca czgsto dochodzi do kolizji Jad4c od strony rynku
znak STOP jest zupelnie niewicioczny. zaslonigty przez drzewo. Raciny p1'ta, czy jest
mozliwoSó przestawienia znaku przed drzewo ewentualnie zlikwidowaó to drzewo.

19 Radna Maria Baraúska pyl.a, czyrn jest uzasadniona podwyzka ztiviqzana z wywozem
émieci w ZBM. W tej chwili stawka r,vynosi 3,8 zI, wczeéniej bylo 2,6 zI
W Spóldzielni Mieszkaniowej stawka po podwyzce w-ynosi 2.27 zl. a wczeSniej
wynosila 1.9 zI.

20. Przewodnicz4ca rady Miejskiej Ewa Ptasznik pyta, dlaczego inwestycja budowy
parkingu przy ,,Albercie" i ui. Kacpra Niemirskiego ma byó wycofana;jak to sig stato,
2e przy uchwalaniu budzetu radni nie lviedzieli, ze teren nie jest przekazany Gminie.

A d . 6 .
Radna Janina Szreniawa odczi,tala Pkt. 5 Sprawozdania...; powiedziala, 2e nie

rozumie, co siQ stalo z remontami dróg na terenie gminy. To nie sq remonty tylko
,zamazgane" male ub¡ki. Pan Wojda nte zalata kawateczka, gdzie stoi woda, bo go to juz nie
obchodzi. Kto w Urzgdzie prz,vjmuje te prace? Przecie2 my pakujemir pieni4dze w bloto.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénit, 2e zapis dotyczy odpiatnoici za 1 m2 powierzchni;
to samo dotyczy Pkt 6 W Urzpdzie Miejskim jest pracownik odpowiedzialny za odbiór prac

L



i nie jest mozliwe, aby zaplacil za wipcej niL zostalo zrobione Jezeli coé nie zostalo do konca
zrobione, proszQ o zgloszenie tego do Urzpdu Miejskiego. Bgdziemy to uzr-rpeiniac r,v miarq
posiadanych úrodków na remonty dróg gl l innych.

Radna Janina Szreniawa poinlormowala. 2e na Kopernika 32 drva razy b1'ta komisja.
Jest zapadnigta ulica lO lat ternu b,vi polozony I cm asfaltu Jak u'eszlam na radnz¡ lI
kadencjg, mówilant, aby koiczvó rozpoczqte inwestvcje Zamiast teqo latarny dziLrry I po
miesi4cu powstaj4 nowe

Burnrisirz Leszek i(apcia por.vieciziai. ze w czrvanek ieidzl i  po terenie miasra, ret- l
wylonr zostal zalatany Nlozenty \,vyremor-ltor,vac jedna ulicg, a pozostale zostarvió z dziuramt
To nalezy ustalió przy uchr.valanir: budzetu
Wiqcej r:wag nie zgloszono

4 d . 7 .
Nie zgloszono Lrwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjptych

na poprzedrriej sesj i

4 d . 8 .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczy'tala wniosek, podpisany przez l0

radnych, o odrvolanie przewodtricz4cego Rady Miejskiej Józefa Kqdry.
Radny Adam Wójcik zwróctl uwagg, 2ewe wniosku podana jest nieprawda, poniewaz

.uv Radzie jest 21 radnych, a wniosek podpisalo 10 radnych, co nie stanowi wigkszoéci.
Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik wyjaén1la, 2e chodzi o w'igkszoSó radnych na

liécie. Przewodniczqca zapTf.ala radcg, czy jest to zgodne z ustawowE iloSci4
Radca pra1y1ly Danuta Kiwiorska odczytala ar1. 19 usiawy o satrorz4dzie gntitrnyrl;

wyjaSnitra, 2e Y+ w n&sz\tn przypadku to jest 6 radnych Taki wniosek nie w-ymaga
uzasadnienia.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kgdra powiedzial, ze po ostatniej sesji zastanawial
sip, czy nte zrezygnowaó z funkcji. Nie zrobil tego ze wzglgdu nato, i2 nowa koalicja nie byla
taka mocna i nie odwolala go. Postanowit dzié poddaé sip os4dow-i radnych; wynik przyjmie
z pokorq. Czy bgdzie odwotany, czy nie, bgdzie dzialal na korzySó miasta i gminy. Okres
mipdzy sesjami byl bardzo mily: najpierw gratulacje, potem ludzie dochodzili; otrzymywalem
listy ze wskazówkami, co mam zrobió, jednak nigdy w moim zyciu nie byio méciwoéci. Bylo
mi przykro, ze bylem oczerniany, ze likwidujg szkoty, a to nieprawda, bo glosowalem
przeciw. Ja wiem, ze to polityka, ale tak nie mozna.

Przewodniczqca Rady Miejskiej poprosila o zglaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej.

Radny lan Zigbiitski w imieniu Bloku Samorz4dowego zglosil kandydaturg radnego
Krzyszto la Chalupki

Radny Krzysztof Chafupka wyrazltr zgodg.

Radny Stanislaw Baraúski zglosil kandydaturp radnej Marii Baranskiej.
Radna Maria Baraúska wyrazila zgodg.

Radny Pawel Smor4g zgiosil kandydaturp radnego Krzysztofa Swietlika.
Radny Krzysztof Swietlik wyrazll zgodg.

Radny Adam Wójcik zglosil kandydaturg radnego Stefana Fiutka.
Radny Stefan Fiutek wyrazil zgodp.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjqla sklad komisji skrutacyjnej nastgpuj4c4 iloSci4
glosów:



z a - 2 0
Przecirv - 0
\\ strzymaio sig - i)

Do sklad¡ kornisji skrutac.vjnej zostali rvybrani radni Nfaria Baraúska. I(rzysztof

Chalupka. Stefan Fiutek i  Krzysztof Swietl ik '

przcu,ocJ¡icz4ca R.aciv E,r,r,a Piasznik o gocizinie i0+5 oglosiia przcrr.r'g tr'"vaj4c4 iio
-  ^ i l )

soc l z l nv  lU

przer.vodnicz4ca Radv M iej sk iej udzielila gtosr.r komi sj i skn-rtac.vj nej

Rad¡a N1aria Barariska poinformor,vala, ze komisja skrr-rtac-vina w sliladzie
l \ . 4 a r i a  R e r e Á c L - c

Krzysztof Chaluplca
Stefan Fiutek

- przewodniczqca komisji
- czlonek
- czlonek

I(rzysztof Swietlik - czlonek
oprácowala regulamin glosorvania w sprawie odwolania wiceprzelvodnicz4cego Rady

Miejskiej w Jgclrzejowie. Radna Maria Baranska odczr,tala zasady odwolania

wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie /w zalqczeniu do protokofu/

Uw'ag nie zgloszono.- 
Radá Nfiejska w Jgdrzejow'ie przyjptra regulaiiiin glosowania r-rastgpuj4ca iioéciq

glosór,v:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

Radny Ryszard Dzwonek powiedzial, ze widzi niekonsekwencjp, poniewaz na

poprzedniej sesji bylo por,viedziane, ze nie ma koniecznoéci glosowania w kabinach, ateraz

radni zostali do tego zobow'iqzani.
przewodnicz4ca komisji skrutacyjnej wyjaSnila, 2ebyl to wniosek radnego Stefana

Fiutka: Rada to przeglosowala. Ani przedtem ani teraz nie ma niezgodnoSci z prawem.

Komisja skn-rtacyjna przeprowadzl\a tajne glosowanie w sprawie odwolania

wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Józefa Kpdry.

przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik o godzinie 1100 oglosila 10 minut przerv'¡y na

ustalenie wyniku glosowania r sporzqdzenie protokotu ptzez komisjp skrutacyjn4.

przewodnicz4ca komisji skrutacyjnej Maria Baraúska odczTlala protokól komisji

skrutacyjnej lw zal4czeniu do niniejszego protokofui.

Wyniki glosowania w sprawie odwolania
w Jedrzeiowie:

wiceprzew-odnicz4cego Rady Miejskiej

1t\

- U

n

Za
Przeciw
Wstrz¡¡mato sig

i i
9
0

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzip'la uchwalg Nr XX)CV604105 w sprawie

odwolani a Wi ceprzer.vodni cz4cego Rady N4i ej ski ej w Jqdrzej owie.
AJchwala nr )C(XIV 1304105 w zalqczeniu do protokoiui.



przervodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik podzigkowala Panu Józetbwi l(pdrze za

dotychczasowe sprar,vor,vanie funkcji wiceprzewodnicz4cego Rady r zyczyla dalszych

sukceson \\ '  pracy racinego

A d . 9 .
Raclny Jan Ziqbir iski w imienir-r Bloku Samorz4dowego zglosi l  kandl 'daturp

wielolet¡ie go dzralacza sanrorzqdo\\¡ego, radneqo Altieda Bialego tra rviceprzer,r'odniczEceoqc

Radi' N'íi ej sliie.j r'r' j pcirzej o'wie
Radny Atfied Bialy wyrazil zgodg na kandydowanie
Racl¡y Adam Wojcili zgiosil kandydaturg radnej Janiny' Szrerliaw'a na

r,viceprzewodnicz4c4 Rady Nliejskiej rv Jpcirzejowie.
Radna Janina Szreniawa nie r,vyrazila z*qody na kandydor.vanie

Wigcej kandydatur nie zgtoszono
Rada Miejska w Jgdrzejorvie przyjpta sktacl ustalonej wczesniej kornisji skrutacl'jnej

nastppuj4ca iloéci4 giosów :
za - l í)
Przecir.i - 0

Wstrzymalo sig - 0

Przewodnicz4ca Racly lVtiejskiej Ewa Ptasznik o godzinie I I t5 oglosila 5 minut

przerwy na przygotowanie kart do glosowania

Przewodnicz4ca komisji skrutacyjnej Maria Baraúska odczltala zasady gtosowania

w sprawie powolania wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jpdrzejowie /w zalqczeniu do

orotokotr"ri.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjpla zasady glosowania w sprawie powolania

wiceprzew.odr-ricz4cego Rady Miejskiej w Jgdrzejow"ie opracowane pÍzez komisjq skrutacyjnq

nastgpuj 4c4 i1oÉci4 glosów.
Z a - 2 4
Przeciw - 0
Wstrzymalo siP - 0

Komisja skrutacyjna przeprowadziia tajne glosowanie \,v sprawie powolania

wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik o goclzinie i i2s oglosita 5 nlinut

przerwy na ustalenie wyniku glosowania i sporz4dzenie protokotu przez komisjq skrutacyjn4.

Przewocinicz4ca komisji skrutacyjnej lvlaria Baraiska odczy4ala protokól komisji

skrutacyjnej lw zal.4czeniu do niniejszego protokolu/.

Wyniki glosowania w sprawie wyboru wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

Alfreda Biatrego.
z a - 1 2
Przeciw - 7
Wstrzymaio sig - l

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg Nr XXXIVBA5I05 w sprawie wyboru

Wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Ajchwala nr )C(XIVl305l05 w zaLqczeniu do protokotu/.
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Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik pogratulowala wyboru Panr-r Alfreclowi Bialemu.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Alfred Bialy powiedzial, ze jak rozpoczvnala sig kadencja

Racly rnial marzenie, aby poli tyka znikla z Rady, a radni bqd4siq kierorvac riylEcznie dobrenl

mieszkariców' miasta i gminy To jest utopia, która nriejsca ntieó nie moze zwlaszcza

w demokracji ,  -qdzie wigkszoÉó musi rz4dzió rnniejszoÉciq. Pan Bialy podzigkowai wszl 'stkim,

lctorzv poparli jego kancivdatr,rrp i por,vieclzi al. ze jest mr,r smlltlto, iz tali dLrzo qlosÓrv by'ttl
przecir.i,. ale takie s4 urolii dertrokracji. Radny zaapelorval, abv od dzis r,v tlliarp nlozliwoÉci

staraó sig ograniczyc cio minin-tt-tn-l wpiyri'y ltoiiryczne, a kieror,vaó sig ciobrerll mieszkaúcor.v,

podejmor.vac takie decyzje, które bpd4 sluzyó mieszkaúcom, niezaleznie od tego, kto je

zglasza. Nie musimy sig r,vzororvaó na bijatykach r,varszalvskich, martty srvoj4 rnal4 ojczyznq:
rr iasto i  gming N4usirnv pracowaó razem. aby mieszkaúcom b-vto jak najlepiej Wszyscy

porvirrniÉnry stanorvió koalicjp Musimy sip róznió, ale musimy sig róznió pigknie, aby bylo
przyjemnie, zqodnie, wvbieraó rozwia¿ania najlepsze dla ludzi. S4 sprawi, ponad podzialarni"

które musimy wszyscy zalat."vió Zróbmy tak, aby mieszkaúcy mieli odczucie, ze coS sig
zmieniio.

Ad.  10.
Radny Alfred Bialir podtrzymal rezygnacjp z czlonkostwa lv Komisji Budzetu

i N{ienia Komunalnego.
Rada Nrtiejska w Jgdrzejowie pow-zigla uchwatrp lrlr XXXIV1306105 \,v sprawie

przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Budzetu i Vlienia Komunalnego Rady

Vliejskiej w Jpdrzejow.ie, nastppujqcq iloSci4 giosów-.
Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

l 8
1
0

i
i 8
I

Jgdrzejowie nie powzigla uchwaty w
Budzetu i Mienia Komunalnego Rady

sprawie przyjgcia rezygnacji
M iej skiej w Jgdrzejowie

,{Jchwala nr )iXXIVi306/05 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. rr.
Radna Janina Szreniawa wycofata rezygnacjp z cztonkostwa w Komisji Budzetu

i Mienia Komunalnego.
Radny Wojciech Bilewicz zapyaal. czy Rada mimo wszystko nie powinna

przeglosowaó.
Przewodnicz1ca Rady Ewa Ptasznik poprosila radcg prawnego o wyrazenie opinii

w tej sprawie
R.adca prawny Danuta Kiwiorska wyjaSniia, ze skoro radna wycolaia rezygnacjg, to

Rada nie ma co glosowaÓ.
Radny Adam Wójcik zwrócll uwagQ, ze ten punkt jest w przegiosowanym porz4dku

obrad.
Przewodnicz4ca Rady Ew'a Ptasznik poinformowala, 2e Pani Kiw'iorska podpowiada,

aby jednak przeg{osowaó
Wyniki glosowania.

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Rada Miejska w
z czlonkostwa w Komisj i

Ad.  12.
Przewodnicz4ca Rady Ew'a Ptasznik odczytata projekt uchr,valy z poprawkami

wynikaj4cymi z wycoiania rezygnacji przez radn4 Janing Szreniawa.
Radna Maria Baraúska zglosila kandydaturg Radnego Andrzeja Hatnego.

8



Radny Andrzej Hatny wyrazil zgodq
Wigcej kandydatr-rr nie zgioszono

Rada Nliejska w Jgclrzejowie powzipia r,rchwalg Nr XXXIVl30ll05 rv sprarvie r'vYboru

czionka Komisi i  Br-rclzetu i  Nlienia I(oniunalnego Rad-v N.i iejskiej r i 'Jpdrzejou' ie. nastqpLrj4cq

iioÉci4 giosów'
Z a - 1 1
Przeciu,' - 0
wstrzymalo siQ - 2

iUchwaia nr XXXi\"i307i05 rv zal4czettlu do protoi'ollri

Ad.  13.
Radna Maria Barariska zglosila kandydatr-rrg Radnego Ancirzeja Hatrlego lla

pr zelvoclniczecego Komisji Budzetu i IVtierlia Kotrtunalttego
Radny Anclizej Hatny r,vyrazil zgodg.
Wigcej kandydatur nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejow'ie powzigla uchwalg Nr XXXIV/308/05 r'v sprawie wyboru
przewodnicz4cego Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady iVliejskiej w- Jgdrzejorvie,

nastgpuj4c4 iloici4 giosów.
Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

,4-rchw-ala nr XXXIV/308/05 w zalqczeniu do protokoiui.

Ad. 14.
Raclni' Pawel Smor4g podtrzymal rezygnacj e z czlonkastw-a w l(omisji Rervizyjnej.

Rada Miejska w. Jgdrzejowie powziqla uchwalg Nr XXXIV/309/05 w sprawie

przyjpcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady Nliejskiej w Jpdrzejowie,

nastgpuj 4cq ilo éciq glosów :
Z a - 1 7
Przeciw - 1
Wstrzyntalo siq - i

AJchwala nr XXXIV/309/05 w zal4czeniu do protokofu/

Ad.  15.
Radny Pawel Smor4g zglosil kandvdaturq radnego Teofila Sqka'

Radnir Teofil Sgk w1'razil zgodg
Wigcej kandyclatów nie zgtoszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigta uchwalg Nr XXXIV/310/05 w spraw-ie wyboru

czionka Komisji R-ewizyjnej R.ady Miejskiej w JEdrzejorvie, nastqpuj4cq iloSciE giosó'"v:

Za -  1 9
Przeciw - 0
Wstrzymaio sip - I

AJchwala nr XXXIVl3l0l05 w zalqczenir-r do protokofu/

Ad.  16.
Radny Andrzej Hatny podtrzyinai rezygnacjq z czionkostwa w Komisji OSwiat,v,

Kultury, Zdro'xta i Opieki Spolecznej.

1 9
0
0



Rada Miejska r.v Jgclrzejowie powzigla uchwalg Nr XXXIV/3l l /05 w sprar'vie

przyjpcia r.rygnuó¡i z czlo¡iiostwa w Komisji OSwiatv, Kultury, Zdrorvia i Opieki Spoleczne.i

Raciy Niiejskiej r,v Jqcirzejor,vie, nastqptrj4c4 iloÉci4 giosou'

7a
Przeciw
Wstrzymalo sig

/Uchi,vala nr XXXI\'/31 1/05 r.r, zala.czenir-r do protokoiui

Ad .  17 .
Radna Er.va Ptasznik podtrzymala rezygnacjq z czlotlkostlva r.r' Kornisji OÉwiatr',

Kurltury, Zdrorvia i  Opieki Spolecznej.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg Nr XXXIV/312/05 \v sprawie

przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Oswiaty, Kulturry, Zdrowia i Opieki Spolecznej

Rady Vliejskiej w Jpdrzejo',vie, nastgpuj4c4 iloéci4 glosórv'

LiL - 2 4
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0

,flclrwala nr XXXIV/312105 w zuqczeniu do protokoiu/.

Ad.  18.
Radny Leszek Sulek pocltrzymal rezygnacjg z cztonkostwa w Komisji O3wiaty,

Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwatrg )'trr XXXIV/313/05 w sprawie

przyjgcia r.rygnuóii z czlonkostwa w Komisji OSwiaty, Kultury, Zdror,via i Opieki Spolecznej

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastqpuj4c4 iloéci4 glosów'
_  1 A

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

/LTchwala nr )CXXIV l3l3l05 w zalqczeniu do protokofu/

Ad.  19.
Radny Jan Zigbiiski zglosil kandydaturQ radnej Marii Baranskiej.

Radna Baranska wyrazi la zgodq
Radny Andrzej Hatny z,etosil kandydaturq radne-eo Wojciecha Bilewicza.

Radny Biiewicz wyrazll zgodg.
Wigcej kandydatur nie zgtoszono

Rada Miejska przyst4pila do glosowania w sprawie poszczególnych kandydatów

Radna Maria Baraírska:
Za
Przeciw
Wstrzymato sig

Radn1, Wojciech Bilewicz.
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 1

70
0
0

Za

l 8
0
i

1 0



Rada Nfiejska r,v Jgcirzejor,vie
czionkórv I(omisj i  OÉwiaty,
r.v Jqdrzejowie.
/Uchrvala nr XXXI\, '13 l4105 tv

Za
Przeciw
Wstrzymaio sip

por,vzipla uchwalg Nr XXXIV l3l4l05 u' sprar,vie r'vvboru

I (u i tury .  Zdro ' ¡ ia  iOpiek i  Spolecznej  Radv Ni ie jsk ie j

zal4czenir-L do protokolr-ri

A d . 2 0 .
Raclni 'Tcoll i  Sgk podtrzl-nrat rezvgrtacjQ z czlonkostu,aL r, i ,  Konrisj i  Roll ' i iciuva

i integracj i  z Uni4 Europejsk4
Rada Nliejsl ia \!  Jgdrze.jorvie por,vzipla ucitwalg Nr XXXI\ ' / l  l5/05 w spra\\ ' ie

prz,r ' jgcia rezygnacji  z cztonkostwa \\ 'Komisi i  Rolnictwa i lntegracj i  z L.rt i4 ELrrope.isl i4 Radv

N'l iejslt iej vr, iQdrzejorvie, nastqpuj4c4 i loÉci4 glosor'v:
I O

Przecirv - 0
Wstrzymalo sig - i

fuchw'ala nr XXXIV/315/05 w zal4czettiu clo protokolu/

A d . 2 l .
Radny Krzyszrof swietlik zglosil kandydaturg radnego Leszka SLrlka
Radny Sr,rlek wyrazil zgodg.

Racla Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchrvalp Nr XXXIV/316/05 w sprawie w1'boru

czlonka Komisji Rolnictwa i Integracji z UniE Er-rropejsk4 Rady N,{iejskiej w Jpdrzejow'ie"
nastppujqcq i1o sci4 gtosów.

Za

1 0
l ó

1
1

AJchwatra ru XXXIV 1316105 w zalqczeniu do protokofu/

4d.22.
Radr1a Maria Barañska podtrzymala rezygnacjg z cztonkostw-a w Komisji Gospodarki

Komunalnej i Porz4dku Publicznego.
R.ada tvíiejska w jgdrzejowie powzipta uchwaig Nr XXXlVl3lil}s w sprawie przyjpcia

rezvgnacji z czlonkostwa w Komisji Gospodarki Komunalnej i PorzEdku Pr-rblicznego Rady

Miejskiej w Jpdrzejowie, nastgpuj4c4 iloSci4 giosór'v:

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

/Uchrvala nr XXXIV 1317105 w zal4czeniu do protokotu/.

4 d . 2 3 .
Radny Wojciech Bilewicz wycofal rezygnacjg z czlonkostwa w Komisji Gospodarki

Komunalnej i Porz4dku Pubiicznego
Wvnik i  r¿ losowania

Za 20

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

I
1 9
0

Rada Nliejska w Jgdrzejowie nie powzipla uchwaty w sprawie przyjqcia rezygnacll
z czlonkostw-a w Komisii Gospodarki Komunalnej iPorz4dku Publiczneqo Rady Miejskiej
w Jedrzeiowie.

1 l



4 d . 2 4 .
przewodnicz4ca Rady Er,va Ptasznik odczytala projekt uchwal-v wraz z uzasadnieniem

z poprawkami wynikajEcyrl i  z wycotarnia rezygnacji  przez radnego Wojciecha Biiewtcz¿r

Radny
Radny
Radny
Radny
Wipcej

Rada Nliejska
Radny Teofii

Za

Par,vel Smorag zglosil kandydaturg radnego Teofila Sqka.
SEk wyrazit zgodq
Leszek Sulek zglosii kand.vdaturp radnego Palvia Snlor4ga.
Smor4g lvyrazii zgocig
kandydatr-rr nie zqloszono
przyst4pila do gloso rv a nia w sprarvi e po szczegó lnych kandyclatór.r,
Sek

-  t 9
- 0
- 0

Przeciw
Wstrzymalo sig

Radny Pawei Smor4g:
Za
Przeciw
Wstrzymato sig

-  1 8
- 0
- I

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzipla uchwalq Nr XXXIV/318i05 r,v sprawie wybom

czlonków Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie.
¡t;clrwaia nr XX-XIV 13l8l}5 w zalqezeniu do protokolui.

4 d . 2 5 .
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik zglosila autopoprawkq polegaj4ca

na zmianie zapisu w $ 1 ,.Budzetu i Mienia Komunalnego" na ,,Gospodarki Komunalnej

i Porz4dku Publicznego".
Radny Pawel Smor4g zglosil kandydaturg radnego Teofila Sqka.

Radny SPk wYrazil zgodg.
Wigcej kandYdatur nie zgloszono'

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzip{a uchwalq Nr XXXI!7319105 w sprawie wyboru
przewodni czqcego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej

w Jpdrzejowie, nastgpuj4c4 iloéciq glosow
- 1 6

Przeciw - I

Wstrzymalo siq - -l

iUchwala nr XXXIV 1319105 w za\qczeniu do protokotu/.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie 1230 oglosiia 20 minut przerl;.'l!.

Dyrektor Zarzqdu Dróg Powiatowych Marek Grad powiedzial, ze ZDP wykonr-rje tzw.

remonty poiegaj4ce na zalataniu i usunigciu ubytków i odnowy poiegaj4ce na polozeniu

nowej nawierzchni asfaitowej.
Na terenie miasta i gminy Jgdrzejów w poszczegóinych latach poiozono
1999 - 1875 mb asfaltu,
2000 -  1396
2001 -  1600
2002 - 3528

Za

I 2



R.AZEM 72,s i mb asiirltu.

RAZENÍ w larach 1999 - 2004 polozono 156-50 mb astaltLr

RAZEM

,UU-r

2004

W roku 200-l r,r'lkonano.
tiiqg drogi
P r z 4slar,r,- C h o rz erva
Podlesie-Br-us
I gnacór,vka-Podlaszcze
Brynica-Skroniórv
Park i  nq PrzYPkorr sk iego

Potok przez u'ieé
Zagaje przez wies
Gozna przez wieS
Wggleniec
Wggleniec
Chlvaécie Folr,vark

8i99 mb asfaltu

- / T V

4505

dlugoÉó odcinl ia (mb)
300 rl
288
300
250

koszt calkolvitv
53 644
\  /  f r \  /

45  300
44 66i
5 4  8 1 5
7 1  3 8 0
3 6  5  i 3
53 644

2 1 8  7 1 3
200 000

35 324
7i 1'41

Lrdzial glttit.t','
20 000
20 000
20 000
20 000
40 000
30 000
20 000

400
1 8 0
300

l  1 2 0
925
200
1 5 0

20 000
20 000

Przvscw przez wles
898 79,s 210 000

RAZEM

Na rok biez4cy, na konw-encie wójtów i burmistrzów, ustalono, ze parlycypacja bqdzie 1:1'

Wnioski z IJizqdu Nliejskiego zostaly uwzglgdnione, wykonano przedtniary, opracowano

kosztorysy i ogloszono Przetarg'
Gmina Jgdrzejów zadeklarowala kwotg 27 5 000 zl'

Zafo Zarz4d Dróg Powiatowych proponuje'

Podlesie - Wygoda - Brus - Antoniów

Diament - LYsaków- - KawqczYn

Chorzewa
Chorzelva
Zagaie
Jasionna - Lscin
Chr,vaÉcie
Potok
Ul. Przypkowskiego - chodnik przy SP nr 2

Bez udzia lu  GminY
Skroniow od E-7 do remizY

Brvnica ias

1 3 0  m
1 5 0  m
290 m

72 ln
754 m
1 3 0  m
1 5 0  m
300  m
1 3 0  m

1820  m
4)?  m

R*AZEM 3694 mb asfaltu + I mb chodnika

Kosztorys opracowany na te odcinki wynosi I 435 813 21.

l.rJi pí.etirgi pójdqtak, jak s4opracowane kosztorysy, to Gmina Jqdrzejów daje 275 000'

a Powiat doklada I 160 C00 zl

W sprawie wyznaczenia odcinków- do poiozenia nowej nawierzchni bylo spotkanie

przedstawicieli Rqdy Powiatu z wladzami Gminy Jqdrzejów, jest z tego protokól' Na tiim

1 3



spotkaniu z ramienia Gminy Jqdrzejów byl Burmistrz Woániak i podpisal ten protokÓl

ólot.go zdziwiony bylern, kiedy 21 kr,vietnia dostatem pismo. ze Gmina Jqdrzejór'v rie zgadza

sip nJ taki r-rciziai, tyiko zyczy sobie cio 275 000 - 275 000. cz¡'[ zlotór'nkg do ztotóvviii

wynika z tego, ze Gmina Jgdrzejór,v nie chce I 160 000 tylko chce 275 000

Ustalenia zipadt5, na posiedzeniu Zarz4clu Por,viatu, a ja jestern tego rv--r'konawc4 Jezeli

Gmina po.or,-,.iénia nie podpisze, Zarzqd, Dróg Powiatow'ych bqdzie realizowal Skroniór'v,

po,ri .*ár tam Gmitra nie pailycypuje. Srodli i  ie nie s4 na gminq, lecz na ci4-g drogorvy'

*or¡n te Srociki pfzezrlaczvó na tp cirogp na terenie Gnlirry imieino cz¡' iiagiolvice By'lb;;m

rvóu,czas pos4clzony o nie iprzyjanie Gminie Jqdrzejów. Jezeli  Gmina Jpdrzejórv nie podpisze

porozurnienia, r,vycot-amy odcinki zgloszone ptzez Gming Jpdrzejów.' byÓ moze Grnina

Jpdrzejórv sama ogiosi przetargi na realizacjq tych odcinkÓrv
Racl¡y Wojciech Bilewicz zapyi.al. czy mór,vimy o drogach powiatowvch, bo jeÉli tak'

to Gmina siqdoktada do dróg porviatowl,ch, a nie odwrotnie. S4 inwestycje. w ktorych Gmina

chce partycypowaÓ 1.1, co nie przeszkadza zrobtó reszty inwestycji. Gnlina zagwarantrrje

27-5 0b0 i chce za to rnieó zrobione okreélone odcirrki z udzial'em Powiatu 1: 1. To s4

ipr,vestycje por,viator.ve i oczekujemy, ze bgd:¡ robione, r.vigc nie widzq problemu r'v 'wycianiu

pozostalych Srodków na te drogi.' 
Radna Ja¡ina Szreniawa pow-iedziala, ze Dyrektor dobrze w'ie, iz siedzibQ Powiatu jest

N¡Iiasto Jgdrzejów i Powiat powinien dbaó o ten Jqdrzejów-. Welmy ulice: Przypkow-skiego'

Parlyzantów, Gtrowackiego.
Dizrektor Marek Grad powi ed,zial, Ze ZDP na odbudowy dysponuje_kwot4 2 455 000

21. Gminy zadeklarowaly 1 615 000 zl. Razem jest to kwota 4 060 000 zl. Gdyby to podzieliÓ

na 9 gmin, to zostaloby na kazd4 grning po 451 000. ZDP na Grninp Jqdrzejów ciaje

1 160 000. Widaó, 2e ZDP daje nie i .  i  lecz 4: 1.
Radny Józef Kgdra powiedzial, 2e zaczgto odcinek okolo 600 metrów od Wolicy

w strong Mo-krska. Ta droga jest w najgorszym stanie ze wszystkich dróg powiatowych.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformow at,2e na konwencie ustaiono, ze gminy zgadzal4

sig dofinansowaó drogi powiatowe, mimo, ze jest to zadanie powiatu, wiedz4c, jak duzo jest

drog powiatowych, które sq nie mniej *urné niz drogi gminne. Stwierdzenia, 2e *-jak nie

pod"piszecie poiozumienia, to my wam nie zrobimy- s4 nie na miejscu. Dziel4c Srodki przez

iiosi g*it-t pow-inien Pan pamigtaó ile w poszczególnych gminach jest dróg powiatowych.

Szanu]q proiokoty, ale widzq, ze jest to w raz4cej dysproporcji w stosunku do ustaleú, 2e

tadaniibgd4 realizowane w partycypacji 1.1. Cena odnowy wahala siQ od 100 do 200 zl mb"

a tu wychodzi odnowa w granica"tt ZdO - 466 zl za mb, tak wynika, gdy welmie sig pod

uwagQ wysokoéó érodków gminnych plus drugie tyle irodków powiatu. Dlatego staralem siq

*t^i"y" to porozumienie i nie chciálem tego podpisaó uwalalqc ze nie spelni oczekiwaú

radnych zwi4zanych z uchwaleniem budzetu. Dlatego pismami prositem o naniesienie

odpówiednich poprawek. Gdyby wahanie wynosilo 5 - 10 % nikt nie mialby pretensji" ale

odno*y tych odcinków w tych metrach biez4cych gwarantuje nasz budzet..Odpowiadalqc za

budzet nie mogg podpisaó tego porozumienia, chyba, 2e radni zgodz4 sig, ze zostanie to

w ramach przewidzianych w budzecie érodków bez udziatu starostwa. W przetargach w tym

roku ceny s4 o okoto 20 oh mniejsze. Widaó wigc, ze nie ma partycypacji Starostwa

w zadaniách zgloszonychprzez Gminq. Zwrocltem siQ do Pani Przewodnicz4cej, aby poznaó

opinig radnych i dowiedzieó siq, czy wyraial4zgodp na plopozycjq przedstawion4 przezZDP.

Jezeli  tak. podpiszq porozumienie.
Radny Stefan Fiutek powiedzial, Le w budzecie jest 25 000 na drogp w Mnichowie

(130 mb) Gdyby byio 1:1, to byloby 50 000. Zatqkw'otq bpdzie wigcej niz 130 mb. O to

wlaÉnie chodzi.
Radny Kazimterz Michalski powiedzial, 2e na ci4g drogi Diament - Mierzwin

przeznaazone jest 35 000 na 150 mb. Dowiaduje sig, 2e bqdzie to kontynuacja, czyli od

ku*g.rynu w kierunku Lysakow-a. Wynika z tego, 2e w tym tempie ta droga bgdzie

odnawiana przez 40 lat. Na tym ciqgu drogi s4 odcinki bardziej zniszczone i powinny byó
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odnawiane w pierwszej kolejnoéci. Póltora miesi4ca temu byly latane dziurry itetaz znowu s4

dziury o glpbokoÉci przekraczaj4cej 4 cm. Zaparp miesigcy bpdzie to sanlo, co tta wiositg

Pan Nlarek Graci oclpowiedziat, ze jest wyiionar,vca tego, co ustaii Zarzqd Por,viatu

Przvpomnial. ze por.viedzial. Le jeleli Br-rrmistrz nie podpiszq porozumienia. to te odcinki nie

beda robione, bgdzie robionir tylko Skroniór,v, bo na resztQ nie bpdzie pokrycia f inansoweqo

1v caloSci. Do przetargr-r przecl otwarciem ofert trzeba podaÓ kwotQ, jak4 sip dysponr-rie. lv{ozna

zrviQkszvc odcinki, ale nie mozna zr.nniejszaó Odpor,viadaj4c radnenlu N'[icl.ialskierrltr Pan

Gracl por,vieciziai, 2e przy robieniu obmiarorv za\\'sze .jesi przedsrarviciei Gnliny, irioqr'

wskazr: jg, w któryni miejscr-r nalezy robió odnowg. Chyba tak bylo rórvniez w tym PrzvPadkr,r
Jest to do sprar,vdzenia r,v protokole.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawei Snror4g powiedziai, ze jestesnry jedyna. grnin4

która nie podpisata porozumienia ze Starostwenl. Jako radni uchwalamv br-rcizet i zapisujernv
poszczególne pozi'cje na wykonanie tirch zadan, a potem zaczynaj4 sig techniezne probleml,

typLr podpisanie porozumienia, czy protokolu uzgodnieú. Protokót uzgodnieú jest podpisany

przez Bunnistrza Woániaka, to znaezy, zebyly rozmo\.vy. Te tematy por,vinny byó wczeéniej

r-rzgodnione i przygotowane, bo to dotyczy dró-e, po których jezdzq\,vszi/scy z calego por,viatu.

Wiemy, 2e Ie zadania s4 po stronie Starostwa. ale je2eli w takiej wersji nie zostanie podpisane

porozumienie, to proszQ nam wyjaÉnió, co dalej.
Pan IVIarek Grad powiedzial, Le jeleli bgcizie robione tak jak do tej pory, to

rzeczywilcie poszczególne odcinki b€da robione, co 40 lat. Dlatego chcemy robiÓ trochp

inaczej, stad Skroniów o dfugo$ci 3 km. W ubiegtym roku na Wpgleúcu zrobiliémy 2 km.

Jezeli Burmistrz chce akceptacji, ¡amaw'iam, aby wyraz\ó pozytla,vnQ opinig. Po otwarciu

ofert bgdziemy znaó ceny i mozemy rozmar,viaó o przedluíeniu podanych przez Paústwa

oclcinków, jak zostan4 pieniEdze.
Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e rozumie argumenty Dyrektora, 2e musi mieó

zabezpieczone Srodki finansow"e na zadanie, wigc nie mógl z góty zalo2yó, ze ceny bgd4
nizsze o 20 oA. Zalo|yl, ze bgd4 równe. Po otwarciu ofert okaze siq. jakie kw.oty bgd4
potrzebne na poszczególne zadania. ale w tej chwili, jezeli nie ma raz4cych róznic, to nie

powinno byó tematu, tylko dawno powinno Lryó podpisane porozumienie. Jest publiezna

deklaracja Dyrektora, ze jezeli bgd4 taúsze mb asfaltu, bgdziemy mieli mo2liwoSÓ zrobienia

wiqcej na tych samych odcinkach.
Radny Ryszard Dzwonek zapfial. czy nie mo|na dopisaó do porozumienia, ze jezeli

przetargwyjdzie taniej dlugoSó poszczególnych odcinków zostanie wydiuzona o kwotg równ4
partycypacji  1. i .

Pan Nlarek Grad powiedzial, ze pieniqdzy z Gminy Jqdrzejów' nigdzie nie zabierze.
Jest uchwata Rady Powiatu. i choóby chcial nie mo2e ich ptzeznaczyó gdzie indziej Sa
prz,vjgte minimaine odcinki po to, aby mieó zabezpieczenie finansowe przy przetargach. Nie
bgdzie wydluzony odcinek w Skroniów, bo to sig wiqze z dokumentacj4 której nie ma,

natomiast bEd4 wydtuzane odcinki uchwalo ne przez Radq Miejsk4.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedziai. 2e deklaracje nie pokrywaj4 sig z intencjami. |'la

pismo z 21 Vwietnia dostalismy odpowiedi 6 mqa. Pierwszy z brzegv przyklad'. droga
Diament - Kawgczyn - Mierzwin w Biuletyme Zamówiei Publi cznych zostalo ogloszone 150
mb za 35 000 * nasze 35 000 Zakladal4c ceng mb 200 zl. nalwy2szqcenq obowi4zuj4c4w
ubieglym roku - to jest 30 000. W którym miejscu jest dofinansowanie Starostwa? Dlatego
chcialem wzruszyé to porozumienia, aby byto zgodne z ustaleniami na konwencie 1:1 do
zada'i, które gminy wyznacz1i nic wigcej nie chcialem.

Pan Marek Grad pow'i edzial, ze kwoty tam nie s4 podane; s4 podane minimalne
dtugoÉci odcinków Nie ma o co kopii kruszyó, bo pieni4dze na pewno zostane i te odcinki
bgd4 przedluzone. Mam podpisany protokol przedstawiciela Gminy, gdzie '"vyrala zgodg na
minimalne odcinki, które nie moge byó zmniejszone, mog4 byó tylko zwigkszone, oglositem
przefatg.
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Burntistrz Leszek Kapcia zapyfal, czy radni wvrazajE zgodq lla to, ze zakres drog

powiatowych, jaki jest rv buclzecie bpdzie realizow'ally za przeznaczotle przez nas kwotv bez

c iof i  nansouar t ia  ze s t i 'on)  St r rost r r  a
Pan Nlarek Gracl zr,vróci l  uwasg. ze tv zadw'm momencie nie por.r iedzial. ze n1e

ciotr¡ansu.ie t-vch zaclaú. Przed otrvarciem ofbrt nie moze por,viedziec, rv jal<iej rv-vsokoÉci

Radny Ryszarcl Dzw,oneli zapytal. czy \,v krvocie I ló0 000 jest jakai kr.r'ota pieniqdz¡

pr zeznaczona na do fi nan sor,va ni e naszvc h zadan
Pan lviareii Graci poir,i,.iercizii i pou'ieciziai. 2e po oir.varcili oÍ-:rt bqcizie n-ioqi

powiedzieó, jal ia to kwota
Racica Prarvny Da¡uta Kir,r,iorska - zw'racaj4c siq do Dyrektora Grada - por.viedziala.

ze jak siq przysigpLrje cio przerargll, to trzeba wieciziec, jai<4 siQ kr.vot4 ci1'sponr-r.ie. bo to

r,vynika z ustawv o zamórvie¡iach publicznych. Jak Pan moze ogtosió przetarg nie wiedz4c,
jal<inri pienigclzmi Pan dys¡ronuje? Nloim zdaniem sprawa jest prosta. Racla uchwali la na

lionkl'etne drogi, które s4 zapisane w budzecie i Rada nic inrtego w tej chrvili nie moze zrobic,

bo musiataby zntienió to, co r-rchwalila. Burmistrz rna sig trzynlac tego, co Rada r-rchr,valila, a

Fan doklada dnrgie t'/le na honkretne zadania.
Przewodnicz4ca Rady N{iejskiej Ewa Ptasznik powiedziala, 2e slow'a Pani Radcy s4

poclsr"rmowaniem clyskusji i podzigkowalla zaudzial r'v dyskusji

A d . 2 6 .
Urvag nie zgloszono

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg Nr XXXlVi320/05 w sprawie

zaci4gnigcia kreclytu na sfinansowanie wydatków nieznajduj4cych pokrycia w planowanych

dochodach gminy. nastgpuj4ca. iloécia slosów
- 2 0

Przeciw - 0
Wstrzymalc sip - 0

/Uchwala nr XXXIV l32OlO5 w zalqczeniu do protokolu/

Za

Ad.27.
L.lwag nie zgloszono

Rada Miejska w
bankowej obslugi budzetu
giosor.v.

Za
Przeciw
Wstrzymalo s iq

Jpdrzejowie powziqla uchwaig Nr XXXIV/321/05 w sprawte

gminy Jpdrzejów i jednostek organizacyjnych, nastppujAc4 iloSci4

i 9
0
0

1 9
0
0

w zal4czeniu do Protokolu/

iUchwala nr XXXIV/321105 w zalEczeniu do protokofui.

A d . 2 8 .
Llw-ag nie zgloszono.

Rada Nliejska w- Jpclrzejowie powziqla uchwaiq Nr XXXIV1322|05 zmieniaj4ca

uchr,valg Nr X)Citi280i05 Radi' lvtie;skiej Jqdrzejowie z dnia 23 marca 2005 r. w sprawie
regulaminu udzielania pomocy materiainej o charakterze socjalnym, nastppuj4c4 i1oéci4

glosów.
Za
Przecirv
Wstrzymaio s iq

iuchwata nr XXXIV/3221 05
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4 d . 2 9 .
Radca prawny Danuta Kiwiorska poinformowala, 2e w podstar.vie prawnej nalez¡,'

wprorvadzió poprarvkq; powinno byó: ,, lr ia podstawie art. 18 ust 1", po añ 42 skreÉiió.,pkt
t \ "

Przewodnicz4ca Rady Nfiejskiej Ewa Ptasznik poinformowala, ze rozrttawiaia na

temat skutl<ów finansolvycl-l z Panem Bulrmistrzern, z Paniq naczelnili Blaszkiewicz. zPan4
Skarbnik. Przervid¡je sig, ze podjgcie tej uchrvaly' bqdzie mialo dobre skr-rtki spoieczne.
natomiast nie bgdzie mia]o ujemnych skutkÓr.v dia butlzetu Grnilv

Radny Aclam Wójcik zaproponowal, aby w S I rozszerzy'ó zapis o absohventÓrv
Wzwi4zku z ty¡r radny Wojcik rvnioskuje o wprowadzenie Pkt 3...Warunek bycia
bezrobotnyÍt przez okres 6 miesigci '  nie dotyczy absoiwentów podejmuj4cych ciziaiainoic
gospodarcz E po raz pierwszy"

Rada prz-vjqla poprawkp zgloszonq przez radnego Wójcika nastppuj4ca iloÉci4 glosórv
Za - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzirmalo siE - 0

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg Nr XXXIV/323I05 w sprar.rie
zw-olnienia osób bezrobotnych z oplaty za r,vpis do ewidencji dziatalnoSci gospodarczej,
nastgpuj4c4 iloéci4 glosów:

Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

/LTchwala nr XXXIV/323105 w zalqczeniu do protokofui.

4d .30 .
Burmistrz Leszek Kapcia wprowadzil autopoprawki polegajEce na

'/ 
w uchwale, w-podstawie prawnej, po ,,art. 19" skreSliÓ ,,ust. 2 pkt 2",

Jgdrzejowa".  CaloSó bQdzie s tanowi la  Pkt  1 .  DopisaÓ Pkt  2 . , ,2 .Schemat
organizacyjny Zakladu stanowi zalqcznrk nr 1 do Statutu".

'/ 
w statucie w $ 20 dopisaó: ,,i zatwierdzony przez Burmistrza Nliasta Jpdrzejow'a".

Kierownik ZWrK Zbigmew Lato zglosil autopoprawkp do schematu organizacylnego.
radca prawny powinien byó podlegly pod kierownika zakladu.

Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik zapylata, czy zastQpca kierownika ds.
ekonomicznych i glówny ksiqgowy to jedna osoba.

Kierownik Lato w,vjasnil, ze chodzi o podkreélenie poz¡zcji gtównej ksiggowej. która
jest odpowiedzialna za sprawy ekonomiczne.

Przewodnic z4caRady zapfiata, czy wia¿e sig to z podwyzkq plac.
Burmistrz Leszek kapcia zapytal, czy kategorie zaszeregowania s4 takie same dla tych

dwóch stanowisk, czy ró2ne.
Kierownik Lato odpowtedzial. ze mteszcz4 sip w kategorii.
Radny Ryszard Dzwonek zapytat. czy Zaklad musi dodatkowo zatrudniaó racicq

prawnego, skoro wlJrzgdzie Miejskim jest zatrudniony radca.
Kierownik Lato powiedzial, 2e nie bpdzie zatrudnial dodatkowo, bo w' tej chwili ma

Radce prawnego ito bardzo dobrego.
Radny Ryszard Dzr,vonek zwlócit uwagg, 2e na projekcie uchwaly nie ma paraflt<i

radcy praw'nego Lrrzpdu.
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Raclca prawny Danuta Kir,viorska powiedziala, 2e wi4ze sip to z zastrzezeniarni

zgloszonyni prte.Birrmistrza. Opinia radcy zZNtKjest pelnoprawna i 'uvynraga opini i  radcy

z [-irzQciu.
Wigcej ur'vaos nie zgloszono.- " 

Rada lVl iejsl ia \\¡ Jqdrzejor,r ie powzigia uchrvalq Nr XXXIVi i2l/05 \\ sprau' ie

utr,vorzenia zaktaclu bucizetou,ego pod naz\\'4 ..Zaklacl Wocioci4-uórl' iKanalizacji"

vu Jpclrzejorvie. nastppLri4c4 iloÉci4 glosou'
7 -
L ' L

Przecrw
Wstrzynralo si€

Za
Przecirv
Wsirzymaio siq

i q
0
0

iUchrvaia nr XXXIV/]2410-5 w zalqczenir-r do protokotLri

4 d . 3 1 .
Ractny Pawel Smor4g zapyt.al. czy na dzieri dzisiejszy nie zmienila sig wartosc 130 21.

Skarbnik Gntinv Bo2ena Ciei¡-rch odporviedziala,2e chocizi o najtrizsze lvvnagrodzenie

w tabeli, a tlie o r,l'ynagrodzenie w ogóle.
Rada Miejski w Jpdrzejow.ie powzigla uchwalp Nr XXXIV/325/05 w sprar'vie

ustale¡ia najnizszego wynagrodzenia lv l-szej kategorii zaszeregowania oraz warloscijednego

pr-rnktu w- ziotych áo sporz4dzenia tabeli miesigcznych stawek wynagrocizenia zasaclniczego

pracowników zatrudnionych w Zakladzie Wodoci4gów i l(analizacji w Jqdrzejowie.

nastppuj4c4 iloiciq glosów.
l 9
0
t_,

AJchwala nr XXXIVl325l05 w zalqczeniu do protokolu/.

Aci 32

Rodn.t Jan Ziqbiúski p.vta, kiedv zocztlc! siq renontr'' dróg gttritut.vch viej,skich zarótt'ttt't ttavierzchni o,sfaltove.f

jak i tltrczttiov,ej: czv zostotlq\rvrelilot1tolt'ctne te clrogi, które v'vnrttgctic¿po zinie retttotltLt. cz.v- t.v'lko tr'r'brane ze

v'zgle.tlu no brak pienigdzr-.

Burntistrz Leszek Kapcia odpowiedzial" 2e rozstrzygr-rigte zostaly przetargi na zakup

kamienia, na wynajgcie sprzptu do rozgarnywania, zostat równiez rozstrzygnigty ptzetatg na

remonty. Jak sig pogoda ustabilizuje bgdzie mozna rozpocz4ó prace /w ramach gospodarki

komunal¡ej/. W zakresie inwestycji koúcz4 sip prace ciotycz4ce oceny i zakresu, aby mozna

bylo oglosió przetar-e na wykonanie inwestycji. W poniedzialek por,vinna byÓ gotowa

siecyfikacja, która pozwoli na ogloszenie przetargów. W ci4gu dwóch tygodni powinni

zostaó wytonieni wykonawcy i przyst4pimy do realizacji tych zadah.

li,iceprzetrotluiczc\c.t: Radt, Patt'el Srnorq-e, zctpv-rol, *- czv-tn tk.}ri problern,:e nie :o:trol(, prnlpt'sorte pttrtt:utrtiertie

ponriqtlz.v L.:rzqtlen .\Iiej.skim a ,\taro.shrem Poviatov.,'tn dotvczq-ce renrctlt¿t tlróg Ttriatotr.tch.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial. 2e jezeli radni zgadzaj4 siq z informacj4

przedstawianqprzez Dyrektora ZDP Marka Grada, ze inwestycje wskazane przez nas bpdq

realizowane w takim zakresie, na jaki pozw-ol4 Érodki ptzez nas przeznaczone.

Raclnct,Jc¡tina,szreniatra pyta, kieclv'bqctzie funkc¡ot'totralct Porctclnia [.,eczenia L.'zaleznieh Kiecl.v'Rocla

przegl¿.sovala lildritlacje poratrtti b.vlct inJonnocia. ze Pov'iat przejnie poratlniq i be.dzie tttta Jiltrkcjottttuctc
Przez 5 nie.siqct poratlnia nie fttnkcjortLrie

Il'iceprzetrotlnic:c1ct' Rac{t Jozef Kqclra popierct interpelaclq raclnej Jantn.v' Szreniava i dotlal. ;e tlt¡kror

Bpgti5latr.ski tluzo na sesji obiecttt'al, t¡tiakt b.vé cutlott'nie, a do rej pon- ludzie ttie x'ied:c¡gclzie siq udaé.
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Burmistrz Leszek l(apcia odpow'iedzial.2e Gmina pror,vadzi w tej sprar.rle roznlo\\'y

ze Szpitalem Psychiatrycznynt przy ul. Grunr,vaidzkiej, mimo, ze jest to zadanie Porviatu.

Kierownik ZPOZ lVlarek Boguslawski poinformowai, ze w-czoraj odbyla sig rozmou'a

Burmistrza lrlor.vaka z przedstawicielem Szpitala Wojeu'ódzkiego, byla deklaracla, 2e lekarze

chc4 pracowaó w jpcirzejor.vie w'Poracini Uzaieznieú. iest kwestia ciaiszego postQpowania

aclrniiistracyjnego rv t,-vm zakresie. Jest to 1u2 trzeci podmiot. ktory jest branv pod urva39.
jako mog4ci/ pelnió usht*9i w zakresie poradnictwa odr.wkoweso. Rozmar'viatent

z Dyrektorem szpitala, Panem Vfusialem, i próbowalem naktonic go - przeszkodQ bvl statut

tego szpitala, gclzie jest zapis, ze nie nrozna éu'iadczyó uslr-rg poza szpitalerl Natnar'lialen'l

Di'rektora, abi' zmienil statut tego szpitala. dzipki czemu móglby Sr,r'iadczyc te Ltsliigi na

terenie Jpclrzejorva i moglby staó sig potentatem" jeÉli chodzi o urstugi z zakreslt uzaleznieú,

które mógtby úwiadczyó w róznych miejscowoéciach naszego województrva Niestety nie

doszlo do porozurnienia.

Pacjenci, którzy s4 uzaleznieni i zglaszaj4 si9 clo placówek POZ s4 przyjmowani i rv razie

potrzeby kierowani na ieczenie odwykolve. To nie jest tak, ze ci pacjenci zostali zupetnie

pozbawieni opieki lekarskiej. Jezeli pacjenci wykazuj4wolp, mogQ korzystaó z usfug poradiri

znajduj4cych sig poza terenem Jgdrzejowa. Takie poradnie znaiduj4 sig r.v Vforar,vicy, 3 - rv

Kielcach.

Widzg duzy zapat wladz Gminy w zorganizowanie tego typu placówki, aczkolwiek nie jest to

zadanie gminy. Jezeii w tym roku powstanie taka piacówka, bgdzie swiadczyó uslugi dia

pacjentów z terenu miasta i gminy. Wlaéciwym podmiotem, który powinien organizowaó

lecznictwo spec.jalistyczne jest powiat MyÉlp, ze sprawa na tyle siq wyjaSni. ze pacjenci

z terenu miasta i gminy Jpdrzejów bpd4 otrzymywaó pomoc jak najblizej. Sprawa jest

w trakcie rozmów i uzgodnieó.

ITaclny ,4clan¡ t,l'ójcik p<tn,iedzial, ze zgoclnie z inftirmacjc¡ D.vrektora Swiqtokrzvskiego Otltlzialtt NITZ Et¡'.t' C.vbuli

na konferettcji prosotej * tlniu |9 ntaja biezqcego roku jqtlrzejoy,ski ZPOZ nalazl ,siq na niechlubnei liicic

tr ir1¡t | 'skontrol.ov,an.vchplacti t ,eksluzb.vzt]rolt : iawLI,oiett ,óc|zbl; ieSlt iqtokrz'v-skin(lot1,CZqcejskierolt ,al i l la

baclania specjalisw*czne. Chodzi o miejsce ostatnie. Dlaczego ZPOZ Jqdrzejóv, kieruie na te badattia tak nisl¡i

procent pacjentótr? Statt,ia na.s to, jako Gminq, v,zlvtn Svietle. Sta\sttcznie problem.v zclrott'r>üte

r tojetitd:nrie sq tta ntn .\attt.l'tn po:iutttie.

I(erownik ZPOZ Nlarek Boguslawski odpowiedzial, 2e pod koniec kwietnia miala

miejsce kontrola; byly sprawdzane w dokumentacji medycznej wpisy dotyczqce skierowaú na

baciania. Od pocz4tku kwestionowaiem metodykg tego typu postQpowanta. gdy2 np. pacjenci

przewlekle chorzy maj4 skierowania stale, które nie byly uwidocznione w ostatnich wpisach

historii choroby. Wedlug kontrolujqcychT o/o pacjentów ZPOZ kierowanych jest na badania

laboratoryjne. W zwtqzku z tym, ze taki przekaz dyrektora NFZ ukazal sip zarówno na

antenie telewizyjnej jak i w prasie przygotowatem pismo do dyrektora NFZ w Kielcach, które

pokazuje faktyczne naklady finansowe na diagnostykg. Te kwoty stanowi4 25,97 9,ó wartoéci

faktury za uslugi iwiadczone w listopadzie 2004 oraz 25,3 o/o wartoéci faktury za uslugi

éwiadczone w grudniu 2004. Umown4 granic4 dla NFZ bylo \0 %. Liczba pacjentów

przyjqtych w laboratorium analitycznym ZPAZ w 2000 roku wynosila i5 337 osób z tego

w listopadzie przebadano 1194, a w grudniu 1199 osób. Z wykonywanej diagnostyki skladane

sg pólroczne informacje do Swiptokzyskiego Oddzialu NFZ w' Kielcach. Informacje
przedstawione do prasy sQ krzywdzqce.

Radny Adam Wojcik zauwa|y| Ze znowu z NFZ byla kontrola, byly ustalenia. Nie

mozna byto tego od razu wylaSnió tylko operowaó pismami? Jak zako'írczyla sig sprawa
pienipdzy z poprzedniej kontroli?

Kierownik ZPOZ lvlarek Bogustawski odpowiedzial., 2e na 6 lipca jest wyznaczona
sprawa w- S4dzie Okrggowym w Kielcach. Pelnomocnik w-ystgpujqcy w imieniu zakladu
wyst4pil do s4du. o zawieszenie sprawy do czasu uzyskania informacji z Ministerstwa
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Zdrowia w tentacie kontroli przeprowaclzonej przez NTZ. Ponadto w¡rst4pfilem do Pani

Dyrektor Er,vy Cybuli z prosb4 o rozlozenie clwóch ostatnich rat na ratv miesigczne do koúca

1.oi., ," ¡vzgiqdu na trr-rdn4 sytuacjg finansor,v4. Dotycirczas nie otrzyrnalet-tr odpowiecizr

Radnli Józef Kgclra polviecizial, ze kieror,vnik ma racjq. ze poradnia leczenia uzaleznien

to zacianie Starostr,va, ale po co bi,io na sesji nacizwyczajnej igaó. Paii oszt-tiiiwai 2i radrl-vch.

2e od razv zagra, nie mór,vilo sig. ze to zadanie Starostwa

Kierownik ZPCZ powiedzial. ze takie sfbrmii lo'¡. 'ante jak c'klam-"wanie raci i iych jest

rr ieuprar.vnione Radni jak planui4 budzet, to okazr-r je sig w trakcie roku. ze potrzebne sq

,irr iány, bo pervnychrzeczy clo konca nie da sig przewidziec. Nie rnoglem przer, i iclziec, ze po

kolei 3-4 pocimiotl ,nie bqdi¡chcial1,pocij4c wspólpracy naterenie Gn.rinv jEdrzejór". WstQpna

rozmowy zachgcaly do przedstawienia takiej, a nie innej informacji. Nie ma to nic wspólnego

z oklamywaniem radnYch

Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e j4 tez nur-tLrje ta sprawa. poniewaz byla

poraclnia, kieror,vnik dostal pieniqdze, za które zostata 11'ymalorvana, bvia pani. która tam

pracowata. |iie wiadomo kiedy nadzwyczajna sesja zatatwiona z przewodnicz4c4

WiÉnier,vsk4. Przeglosowalismy i nie ma poradni. Tak nie mozna Panie Kieror'vniku. To s4

ludzie chorzy i potrzebuj4 tej poradni

I(ierownik Marek Boguslawski odpow'iedzia!, 2e ci ludzie nie zostali pozbawieni

opieki. MogE uzyskaó porady w gabinecie lekarza rodzinnego lub w gabinecie lekarza

pocistawowej opieki zdrowotnej Moga sip równie2 leczyó w okolicznych placówkach. Ze

swej strony poczynilem kroki, które dawaly podmiotowi chgtnemu do prowadzenia poradni

na naszym terenie, skorzystania z naszych pomieszczeít. Na razie musim,rr uzbroió sig

w cierpliwoSó i poczekaó na wynik rozmów.

Burmistrz Leszek Kapcia dodal, Le Érodki, które sA w gminnym programie

rozr,vi4zywania problemów alkoholowych -jezeli Pani doktor dostanie zgodg dyrektora na

przyjeidaanie do Jgdrzejowa- gwarantuj4 mozliwoSó udzielania porad. Mam nadziejg, ze

doprowadzimy do tego r.v najbli2szym czasie.

Rtttlna Janina ,szreniav,a p.v,ta, kiech, bqclzie uregulov,ana .\prau,a zagrodzenio choclnika na ul. Dr Kttor?.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial. 2e z nadzoru budowianego wyszlo pismo do

jednego z wlaScicieh, 2e jest to miejsce publiczne. Zobaczymy, jaki to efekt przyniesie

w mozliwoéci porozumienia sig obydwu wlaÉcicieli.

Rctdno.Janina Szreniat,o p.vto, c4) to pratt,cla, ze .svncl.vk Grninnej Spoltlzielni sprzerlctl targotticq tlla nrierzqt na

ul. Gltnrackiego: o ile to prcntcla, to cll¿czego Gmina nie przvstqpilct do przetargu' vzglqclnie nie przeiqlct zn

zatlluzenie.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

odpowiedziai, 2e targowica nale2ata do GS Samopomoc Chiopska. Gmina byla

zainteresowana jej nabyciem, Burmistrz Kapcia prowadzii rozmowy z Syndykiem" na temat

sprzeda|y narzecz Gminy tego miejsca. Rozmowy nie przyniosty zadnego skutku. nie udalo

rig t.go nabyó w drodze negocjacji. Gmina nie ma mozliw'oéci wplywania na decyzje

syndyka. W budzecie gminy na cel zakupu tego placu bylo przeznaczone 20 000 z1', cena

targowicy wyniosla 160 000 21. Nie moglismy takiej sumy zaplaciÓ. Do zawarcia aktu

notarialnego jeszcze nie doszio, wiqc nie wiemy do koúca, czy sprawa jest przes4dzona

I'argowica nie posiadala specjalistycznych urzqdze'h. Je2elt radni wyraz4 wolp i przeznacz4

pieni4dze na zakup nieruchomoSci, bgdzie mozna kupió nieruchomoéó w innym miejscu

i urzqdzic na niej taraowicq
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Rudna,Jc l ¡ l ino , \ i z ren tavop. \ . ' | (1 . ¡ . ] k ¡ | ¡ ] , ' | ce |v . t ' ' j az r |u
po(lpi,\.tne. Co to tlojc tlla ()ntin.t.

Burmistrz Leszek l(apcia odporviedzial. ze zostata zv!olana kont'erertcSa praso\\a. t1a
litórej szczeqólowo zostalo omór,tione co \\ czasie r,r iz,vty zostalo ttstalone Nast4pilo
podpisanie pcroz,,nnienia we ..\,szystkich plaszcz,vznach. które s¿:lr'r'r¿¡f¿- Rady zcstalv
zaaliceptowane l(olnendant PSP narvi4zal kontalit dotycz4cv r,vspolpracv r.r'zaliresie ochrotll
przecii^,'pozarorvej, zostala zaproszorla delegacja niemiecka w drliach 22 - 25 rvrzesnil

l? ¿t t I ¡ t ct . J o n i n ¿t,\i: ra n i atr tt l.t. t a,
pLt i t t . f  i t rntt i troó I lolq.

Burmistrz Leszek
pol<ontrolnego.

c:.t  l i t ¡ . t¡ t i .stt . : :¿lx¡:na/.si<: :  protol;olat¡t  l ; t¡nlrt¡ l i  lJ i t tro l lat l . t . . Ia. i l i  tal ; .  lo ¡t¡ ' ¡¡ .5-q-

Kapcia pointbrmor,val. 2e dotychczas tiie otrzvmal rvvst4pienia

] |a t !na , Ian ino , \z ren¡o l r t lp ' | . ' |0 .CZ. | ' , zakohcz .v ! ,s iq1 t t reJ io11Ípo t l [ - rzqdetn . \1 ie j .s l i i t t t .T r l ¡c .s r

chodnik zrobiott.t: ze .\tar.\.'c11 pl.r'r. a rttiula b.ti piql¡nct l¡<¡,stkct.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial. ze nie by{ to retnont. lecz przyrvrócenie do
poprzedniego stanLl, do czego zostal zobowiqzany wykonawca instalacji cieplowniczej.
Proj et: t za gospodaro,.r an i a terenu jest ri trakcie opraco',r1^,van i a

I I . iceprzelror./ t t ic:t1c.v' |?ad. ' , ' , | t ize/ 'Kqtlrap.l ' t t l ,cozezjaztlett tnaPio.skiZcl lrodzie' l \ [otoh),ópopravit lne.

tl zi e ri tlz i.s i e¡ szt' n ic u i e j e s t zrt¡ b i c¡n e.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e bqdzie w tej sprawie rozmawial
z wykonawcq. Jezeli bgdzie realizowany objazd ul. Rakowskiej poprosimy, aby generalny
.¡iykona.*'ca ta zrob il

I['iceprzev'odniczqcy, Racll,Józef Kqclra p.vta, co clalej z ogroclzenien boi"s:l¡a sportort'eso v \:oprzotlzie. Ktt;
v1vkt¡nal ogrotlzenie, ile koszttnt,alo, ktt¡ t¡tlbieral ico tlalej.ll"stavienie jitrtki nie je'st rctnriqzattietn.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e ogrodzenie bylo dobre. To. 2e siq
przewrócilo wynikalo z wczeéniejszych kolizji. Ogrodzenie jest zgodne z w'ymogami
Zrobienie furtki v/inike z kcniecznoÉci zapewnienia mozlirvosci 'wpuszczania na stadicn
kibiców przyjezdnych, oddzielnym wej Sciem.

II iceprzetroclniczclc.t'Iladt,Jozef Kqdra v' intieniu D.y,rektora 'Szl;c¡lt' Pod,sfrnrove.i t Piaskach, pro.si, ah.v Pan
I|.t l. j t1cl 'k|ór.v-l l ' . t,kontUeprdcenan)itt.ererl ie,ptl loz.1'la,sfa|tnapovierzchni

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzia|, Ze poprosi naczelnika lVojcika, abt' wraz
z dyrektorem szkoly z'"vrócil sig do w'ykonaw-cy. zeby w ramach wzajemnego porozumienia
zrobil coé na rzecz szkolv.

Rct¿ln.t',Stanislav Baroú.sl¡i przvpontnial, ze no ostatn¡ej .ses1i Rctda ttie podiqla uchval.t'tr .sprcnrie podt.tzki cen
tocl.v i lciekótt,. Rodn,t cl'tcictlb.v siq clotrieclziec, co tlalej v tej .spratrie. Rada nie nct prcnrct zgla.szaé postulattitr
oclnrtinie cen v'od.t': Íiiero;'r¡ik ntoze \titlac ile chce, Gle Burnti.strz jest ol tego, cb.t tq.\prar;€ regu!ovac.
Kierov'nikov'i nalezt, siq uzntltie, ho dta o cen.v, ale kto.í pottinien polt'strn'noé, clo pevnl'ch gronic. Zaklad na
tlo!ó tluze clochodv. Rathn'prosi o otlpovied! przed omav'ianiem sprotrr LI'odociqgúr.

Burmistrz Leszek Kapcia odpow.iedzial, 2e byto jednoznacznie okreilone na
poprzedniej sesji, jaka jest formula wprowadzania op+at za wodp i Écieki Jezeli Rada nie
podejmie uchwaiy aprobuj4cej taryf,v, to te taryf,v wchodzq po uplyr.vie 70 dni Rada w tej
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sprawie ma niewiele do powiedzenia, jako Burmistrz zaproponor'valent podrvyzkp
w r,vysokoéci 7 gr tarnt. ZaI<Iad z tego tytulu uzyska okolo 20 - 30 000 zl rriesipczriie

Ratln} ' |{clzi l¡ l ier: . \ t icha|.sl¡t l rzlr i t1: l ;uZ¡r1¡c:¡(1t. | , l | '
p i e rtr.s;: e.j li o l ej n o.sr: i
l ¡ ' n i t ¡ . . ; l ;u ie t ¡ t lohxxro l ¡ ¡e t ;p t l t1 i l Í l ; r l l t ' t i i . l l c . r le l r ' ! ¡ l r t ; t : ie1( )0z ! :

Rurnristrz Leszek Kapcia odpowiedzial. 2e w tej sprarvie radni l.t ' lLrsz4 satrti ct-rs

DostanowiÓ

I|atlttt.']|v'.¡:ztlrt|Dnnlnelipott'iecl;ial.
czq'stot| trht l t |zido|;ol izj i .Judt1crld'rÍr t¡ t t . t .r . l ' l lJ;uzl lclk
P,cdn.,, 'p. l ' ' t t l 'cz-t ' jast¡¡ l t¡z! i l r l ¡ i iprze.,[ .r1| ' ief iazna|¡¿tprzet! l !rze',r t¡ewerltLta!r l ie:! i ]¡ l ' i t ! t l l rcc

Burrnistrz Leszek l(apcia odpowiedzial, 2e pracownicY Urzgdu Mieiskiego wspolnie
z pracownikowi Starostwa podejm4 odpowiednie kroki.

Rtttlna \íaria Bortthslia p-vra, cnryt je.st uzasadniona pochn'zl¡a nriqzanct z 1t'-v1t'ozet)t it¡tieci t'213,\t. l't' te1 chvili

sraw'l¡ct tt.r:¡to,yi 3.8 zl, tyczelniej b.t'lo 2,6 zt. II- -\póldzielni J[ieszkor¡iott'ej stavka po ¡to¡f¡v):2s¿ rt']"'¡ro.ll 2.27 zl,

o wczeiniej w.vnosila 1.9 zl.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze zaliczkowo zostala podniesiona kwota
oplaty zawywóz émieci, poniew-az jest coraz wipcej Émieci. Najblizsze rozliczenie bgdzie na
koniec czerwca. Jezeli bgdzie to w znacznej rozbie2nosci do ponoszonych kosztów zostan4
powiadomieni mieszkaúcy.

Radna N,Iaria Baraiska zap\4ala, czy podwyika zostala wprowadzona formalnie
i zgodnie z prawem, mieszkancy powinni byó na miesi4c wczeéniej informow-ani
o planowanej podwyzce.

Pan Marek Perzyiski uwaza. 2e nie mog4 oplaty byó pobierane zaliczkowo,
a Burmistrz jest wprowadzany w bl4d.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze kierownik zakladu zna swoje kompetencje,
ma sw"ojego radcg, uczestniczy w zebraniach mieszkanców i wspólnot i jezeli nie mialb-v
takich uzgodnieú to by tego nie wprowadzal.

Radna Maria Baraiska poinformowala. 2e uczestniczy w takich zebraniach i na
ostatnim zebraniu nie byio mowy o podwy'zce oplat zawywóz nieczystojci.

Radca prawny Danuta Kiwiorska powiedziala. 2e zasadnicz4 sprawq jest, czy EKOVT
byl wyloniony w drodze przetargu; jezeli w drodze przetargu, to nie wolno podnosió cen.
ZBM jest zarzqdc4 wigc wspólnoty nic tu nie maj4 do powiedzenia. O ile Spóldzieini
Mieszkaniowej nie obowi4zuje tryb przetargolvy, to ten tryb obowi¡zuje ZBM. lJwa2am, 2e
jest to nieprawidlowo"

Burmistrz Leszek Kapcia pow-iedzial, 2e nast4pilo nieporozumienie. EKOM byt
wyloniony w-drodze przetargu i stawka nadal sig nie zmienila; zmienila sig iloSó Smieci, które
sq wyrzucane przez mieszkanców. W n,iqzku z tym koszty zakladu drastycznie wzrosly
i zahczka placona przez mieszkaúców nie wystarczala. W zwi4zku z tym kierownik podniósi
zaliczkowq kwotg do rozliczania z mieszkaúcami.

Przewodnicz4ca Rady uwala. 2e staj1c do przetargu zaklad podal kw'otp, dzipki której
wygral przefarg. Potem manipuluje. Przewodniczqca Rady poprosila, aby stuzby Burmistrza
sprawdzity rQ spraw-Q.

Burmistrz Leszek Kapcia zapytal, o jakiej manipulacji jest mowa. lvlów-imy o iloéci
smieci \¡/yrzucany clt przez mieszkaúców, a nie o odpiatnoSci jednostkowej za 1m'
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Pan Marek Perzynski powiedzial. 2e ZBld wydaje druki, w których pisze, ze na moc)/

zarz4dzenia nr 2 z dnia 7.04.2005 roku kierownika Zarzqdu Budynków Nf ieszkalnvch
w Jgdrzejolvie od clnia i  0-5.2005 r ulega pociwyzszeniu cena za rvywóz nieczystoÉci staiych
Nor,va miesiEczna oplata zanieczystoSci stale od I osobv wynosi 3,8 21. Gdzie jest o zaliczce?
Podw-vzlta jest z 2,6 na 3,8 t j  o 47 o,to W t.rrnt samym czasie Spoldzielnia l \ l ieszkaniowa
poclnosi ze 1,92 na2.27 . Mieszkancy blokor,v spóldzielczych i blokón, komunalnych wrzucaj4
clo tego salnego pojemnika Z tego wynika, ze gdzieé jest nranipr-rlacja Bylem osobiÉcie
.w EKON,ÍIE, aby mi pokazaii  procenio'*o, o i ie podnieúli  starvkq ci ia Spolcizielni i  ci ia ZBivi
Kierownik f irnt_v powiedzial. ze w poniedzialek mi to przeka2e. Dzrvonilem wczoraj. ale
por.viedziano uti, ze nie ma Pana Kierorvnika, wigc poprosilem. aby skontaktowal sig ze mn4.
Nie skontaktowal sig. Dzr,vonilern przed wyjSciem. ale nikt nie odebral teiefontr. Proszq to
rozstrzygn4ó, bo to jest bandycki sposób podnoszenia. Bez przerwy' siE w ten sposóL'
postgpuje z mieszkancami ZBM. Cz,v straty wynikle z nieudolnoéci chce sip zrel<ornpensowac
podwyzkami? To samo dotyczy C.O Z tej samej kotlowni ZBIVI jest zasiiany, placirny
zaliczkowo 3,2, a Spótdzielnia Nlieszkaniowa2,T. To jest bulwersuj4ce O tej nieuzasadnior-rej
pociwyzce zg+aszanTy do Rzecznika Konsumentów. Panie Burmistrzu, proszg siuchaÓ nie
tylko kierownika, bo jest Pan przez niego wprowadzanir w bl4d

Burmistrz T.eszek Kapcia powiedzial, ze tak4 otrzr¡mal informacjg i tak ja przedstalrrit,
obiecal, Ze zobowi4ze kierownika do przedstawienia wykazów wywozonych Émieci z naszyclt
zasobów i porównania z odpow-iednimi okresami. Okaze sip, czy rzeczywiície iloéó Émieci
tak .wzros.ia, 2e ponosi z tego ty'tufu wiqksze nakiady. Ta spra\,va na zebraniach
wspólnotowych powinna byó omówiona.

l)rzet,oclniczqca Raclv l,Iiejskiej Eu,o Ptasznik p.vta, dlaczego inwestvc¡a buclov,.v parkingu przy ..,1lbercie" i ul.
Kacpra Nienir.skiego tna byé twcofana; jak to sig stalo, ze prn' trchv'alottiu budzetu ratüti nie wietlzieli, ze teren
tti, '  i ist pr:eAa:atr-r, Gnitt ic.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e jezeli tylko dostaniemy praw-o do
dysponowania gruntem znajdujqcym sig w ci4gu drogi przy Albercie, podejmiemy realizacjq
tej inwestycji.

4d .33 .
Pan Marek Perzynski powiedzial,2e w blok-u i21 jest od dwóch lat zamykany

kontener. Wspólnota ustala podrvyzki azynszu. Pan Perzyúski przypomntal, 2e byl poruszany
temat Spolecznego Komitetu Budowy Gazoci4gu i zapylal, co daiej z tymr pieniqdzmi , gdzie
one s% kto je przekazal, komu, na co maj4 byÓ przeznaczone.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Smor4g przypomnial, 2e na poprzedniej sesji
Burmistrz proponowal, aby te pieni4dze przeznaazyÓ na Plywalnig.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze dok4d nie zostanie wskazany cel, na jaki

chcemy to przeznaczyó, nie moZemy sig zwróció do dysponentór.v konta, które jest w Banku
Spóldzielczym, aby przekazali na nasze konto. Nie mamy swobody dysponowania, bo nie
mamy upow'aznienia do pobierania tych pieniEdzy z konta. Jak bgdzie okreslony cei,
zwrócimy sig o przekazanie tych srodków na nasze konto.

Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik poinformowala, 2e temat wykorzystania tych
pieniqdzy wrócil na komisjach; byta propozycja w-ykorzystania na brodzik, ale byó moze bgdq
inne propozycje.

Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik powiedziala,2e Pan Kqdra niepotrzebnie poruszyi
sprawQ pogrzebu pracownicy Urzgdu Miejskiego Bylo to bardzo nieprzyjemne.
Przewodnicz4ca poinformowala, ze pieni4dze zebrane przez Pani4 Elzbietg Wiéniew-sk4 s4
w-depozycie w Biurze Rady. Musimy sig zastanowió co z tymi pienigdzmi zÍobió, proszp
wiqc pozostaó po zakohczeniu sesji abySmy mogli wspólnie zadecydowaó na co te pieni4dze
przeznaczyc. ..
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Przewodnicz4ca Rady Miejskiej i Burmistrz Miasta Jgdrzejowa zaprosili na

29 maja na godz. 9u' do koéciota Sw. Trójcy na uroczyst4 mszg zamówiona

r,v intencji samorz4dowcór,v. Prosimy, aby w mszy wziql udziai poczet sztandarorvy.
W zwi4zkr-t ze zblizaj4cym sig dniern samorz4dowca Przewodnicz4ca Rady

i Btrrmistrz lVliasta Jpdrzejowa zloiyli 2.1,ezenia wszystkim samorz4dowcom

niedzrelq
wspólnie

Vliejskiej

Ad .3 . l .
Przewodnicz4ca Racly N{iejskiej w Jgdrzejorvie Ewa Ptasznik podziEkowala za udzia}

w sesji  io godzinie 15' '  zamkngla obradir XXXIV sesji  R.ady Miejskiej rv jqcirzejowie.

P¡-otokolor.vaia
'  -  

^ ) -  ; ' r . , . , ,  ' , ' r ¿ ,
Teresa Borowska

Przewodnicz4ca-Rady Nliejskiej w Jgdrzejowiet ]tt'*-u
mgr Ewa Ptasznik
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